
 

Bestyrelsesmøde 11.10.2022 — kl. 18.00 i Tunehallen,   Spisning start kl. 18, 

  
Til stede: Bernt Freiberg, Flemming Grønager, Peter Thornemann, Tage Lauritsen, Kenneth Runge Rossen, 
suppl. Mark Andersen og Peter Krüpl. 
  
Afbud: Ingen 
  
Referent: Tage Lauritsen 
  
Referat fra sidste møde godkendes i novembermødet. 

Næste møde 
∙      Normalt den anden tirsdag i måneden kl. 18.00, næste gang 8.11.2022. 

  
Ekstraordinær generalforsamling 

Referat skal op, og godkendes af dirigent. Det skal være beslutningsreferat. 
 
Signalforsyning TV. 

Vi skal have mulighed for adgang til Glentens Bridgetech-probe. Tage tager kontakt til CO i Glenten. 
  
Økonomi 

● Status. 
○ Vi har betalt restbeløb til Harmonic endeligt ud (~ ca 64.000 kr).  

Lånt server har ikke udløst nogen regning. Så vi har nydt good-will fra leverandøren. Tillid. 
● Udeståender/medlemmers manglede betalinger - uden månedens PBS - ser pænt ud. 
● Uklarheder i betaling til Glenten for TV-kanaler tages op til løsning med dem. 
● Nødvendige rep/vedligehold udført af KK udenfor garantier/budget 

  
Servicepartnere inkl. Panther 

● Skader lokaliseret/udbedret, skade på Kabel under Tune Parkvej over til Bøgevej. 
● KK-dokumentation opdatering? Vi skal rykke for dette (igen) 

Statusmøde (med KK/ Kent Vig) fastsat til 25.10.2022 kl 16.30 i Tunehallen. 
Vi forventer, at KK reagerer på konstaterede fejl i vores net - dette sker ikke, før vi rykker. 

●  RPD- og Ø-status. RPD 4 (Vindinge Syd) måtte genstartes søndag 9.10.2022 eftermiddag. Harmonic 
overvågning havde ikke reageret heller. Peter K følger op overfor Harmonic. Der skal sendes 
alarmer på alle RPD’er, herunder for RPD4 og 5 (Vindinge), og 7 (Flimmer).  
Peter K ser på at få etableret alarmer fra Prometheus. 
Vindinge skal oplyse, hvorledes de vil have disse for RPD4 og -5. 
○ Overflytning af de resterende RPD til PROD-server. Vi gør det d. 15.10.2022. Der varsles asap. 

Flimmer, Gørlev og Vindinge skal selv varsle deres medlemmer. 
○ Opgradering af RPD 2 og 3 (Gørlev).  

● Panter Application – fejlrettelser. 
○ Vi beder om en bedre orientering omkring funktionalitet og fejlrettelser. F.eks. lavede man 

PNM for 2 år siden, meget nyttigt - men det er vist gået i sin mor igen. 
● Øvrigt 

  
Hovedstation 

● Vedligehold. 
● Huset skal males, og øvrigt vedligehold.  



 

○ Møde med tømrer aftalt til 26.10. kl 10.00 ved hs., jf mail modtaget ons 14-
09-2022 10:26. FG og TL deltager. 

● Evt. udeståender. 
  
Internet 

● Harmonic – udeståender.  
○ Vi skal oprette en sag hos Harmonic for modemmer, der stopper med at svare. Peter K.  

Vi lukker ikke OFDMA så længe. 
● Kapacitet, forbrug. Vi har fin kapacitet. Forbruget stiger kun ganske svagt, regnet siden 1. august 

2022. Som vi ser i mange år: Forbruget stiger om efteråret, ikke foråret. 
● Router, lagerstatus. Fin bestand. 
● Vindinge status. De skal have deres egne alarmer, se ovenfor under servicepartner. 
● Gørlev status. RPD-udbygning drøftet. 
● Vi overvejer at mageskifte de 2 Wisi RPD i Vindinge med Technetix, således at de to Wisi derved kan 

gå til Gørlev. Vi køber fremover Technetix-varianten ved nyindkøb. 
● Flimmer – status behandlet. De er oppe på ca 70% D 3.1 modemmer. 
● Ny mail-løsning – evt. i sommerferien alternativt efter sommerferien. Vi tager det op igen efter 

nytår. 
  
Øvrigt 

● A2012 og FDA 
 
 


